



Location de Bungalows de Polynésie
Bungalows Rental of Polynesia

Small Family Hotels of Polynesia
Hôtel s de Famille de Polynésie

Location de Bungalows
Bungalows Rental

Moorea

Moorea Sunset Beach

Te Fare Mihi

Raiatea

Opeha

Marquises

He'e Tai Inn – Nuku Hiva

Relais Moehau – Hiva Oa

Petits Hôtels de Famille
Small Family Hotels

Moorea





Moorea Sunset Beach

MOOREA



Pour son charme dépayçant et sa magnifique plage de sable blanc
For its exotic charm & its beautiful white sand beach

Location de Bungalows

Bungalows Rental



Pour ses bungalows & chambres confortables, alliant tradition et modernité
For its comfortable bungalows and rooms, combining tradition and modernity





Te Fare Mihi

MOOREA



Pour son emplacement proche du petit village et de ses commerces, idéal pour une clientèle autonome.

For its location near the small village and its shops, ideal for independent travelers.

Location de Bungalows

Bungalows Rental



Pour ses 4 bungalows entièrement équipés comprenant une chambre avec salle de bain, un salon cuisine et une terrasse.

For its 4 fully equipped bungalows including a bedroom with bathroom, a living room kitchen and a terrace.



Raiatea





Opeha

RAIATEA



Pour un retour au calme. Charmant petit établissement situé avant la baie de Faaroa.
For a return to calm. Charming small establishment located before the bay of Faaroa.

Location de Bungalows

Bungalows Rental



Pour la simplicité de ses bungalows dispersés dans un joli jardin fleuri. Ils sont tous meublés et équipés. Parfait pour les familles à petit budget.
For the simplicity of its bungalows scattered in a beautiful flowered garden. They are all furnished and equipped. Perfect for families on a budget





Marquises



He'e Tai Inn

NUKU HIVA

Petit Hôtel de Famille

Small Family Hotel



Pour son emplacement dans la Baie de Taioha'e, face à la plage de sable noir et non loin d'un magasin d'alimentation.

For its location in Taioha'e Bay, facing the black sand beach and not far from a grocery store.



Pour son hébergement proposant un restaurant bar et 7 chambres spacieuses, claires et confortables, chacune une petite terrasse.

For its accommodation offering a restaurant bar and 7 spacious, bright and comfortable rooms, each with a small terrace.

Pour son petit musée-galerie d'art marquisien situé au sein même du petit hôtel familial.

For its small museum-gallery of Marquesan art located within the small family hotel.





Relais Moehau

HIVA OA



Pour sa vue panoramique sur le Mont Temetiu, la Baie des Traîtres et le rocher Hanakee, que vous pourrez apprécier depuis la grande terrasse commune.

For its panoramic view of Mount Temetiu, the Bay of Traitors and Hanakee Rock, which you can enjoy from the large common terrace.

Petit Hôtel de Famille



Pour la simplicité de cet établissement disposant d'un restaurant au rez-de-chaussée et des chambres confortables à l'étage.

For the simplicity of this establishment with a restaurant on the first floor and comfortable rooms upstairs.

Small Family Hotel

Pour les stèles de Paul Gauguin et Jacques Brel situées à 5 minutes du petit hôtel familial.

For the steles of Paul Gauguin and Jacques Brel located 5 minutes from the small family hotel.

